
Distriktsskole Ølstykke 

 

 

 

 

Skolebestyrelsen 
 

 

 

Referat af skolebestyrelsens møde den 13. juni 2023 

 

Til stede: Pia, Lone, Lars, Sebastian, Nina, Merete, Louise, Ane og Stefan 

 

Mødet blev afholdt på Maglehøjskolen. 

 

1. Godkendelse af dagsorden (5 min.) 

Godkendt. 

 

2. Godkendelse af referat (5 min.) 

Godkendt. 

 

3. Nyt fra elevrådet (5 min.) 

Der bliver et fælles distriktselevråd for de ældste, i kommende år. Der vil 

være fem møder gennem året. 

 

4. Tilbagemelding fra SUU ved Louise (10 min.) 

Det handlede om varieret undervisning og skoledage og drøftelsen af mu-

ligheder for det. 

 

Her på distriktsskolen har vi fleksibel undervisning, og dermed er der rig 

mulighed for at lave varierede skoledage. 

 

5. Endelig fordeling og datoer kommende forældremøder (15 min.) 

Opdatering af datoer for sommerens forældremøder. 

 

Bilag: Mødedatoer 2023 

 

6. Sammensætning af skolebestyrelsen kommende år (10 min.)  

Lars træder ud af bestyrelsen, da datteren går ud af 9. klasse, og Brian har 

ligeledes trukket sig fra sommerferien. 

 

Det bevirker, at der skal rykkes lidt rundt, og der søges nye suppleanter.  
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7. Evaluering af møders form og indhold (15 min.) 

 

a) Åben drøftelse  

b) Ønsker til kommende skoleår 

 

Input udefra er inspirerende og giver indblik i skolens liv. 

 

Mødet bør slutte med en opsummering af mødets indhold. Hvad og hvordan 

skal det kommunikeres ud. 

 

Årshjulet bør genindføres og herunder oversigten på, hvornår hvilke prin-

cipper skal drøftes igen. Underudvalg kan lave oplæg til principper. 

 

8. Status forbedret fællesskaber (10 min.) 

 

a) Hvor er vi nu? 

b) Kommunikation 

 

6. og 8. årgang bliver forsøgsårgangene. Man er optaget af, hvad man sæt-

ter i stedet for telefonerne. Perioden er uge 33-46. 

 

Kvalitative evalueringer i løbet af perioden. Hvad er succeskriterierne? 

Trivselsspørgsmål kan bruges og efterfølgende sammenlignes med forårets 

trivselsmåling. 

 

Der vil være fokus på fællesskaberne. Kommunikation i hele forløbet både 

til dem der er direkte berørt og til de øvrige forældre.  

 

Husk at få forældrene med som medspiller. 

 

9. Nyt fra formand og ledelse 

Birgitte stopper som pædagogisk daglig leder. Stillingen besættes ikke pt., 

da man afventer skole- og ledelsesstruktur efter ferien. 

 

Man er ved at afslutte byggeriet på Søhøj. Resultatet er rigtig godt! 

Legepladsen er også ved at være færdig. Husk at fortælle, at de store ele-

ver igen må bruge ramper og baner. 

 

10. Eventuelt 

Info om betalingskort i kantinen er lagt i rammer, og der kommer løbende 

info ud. 

 


